



Основні соціальні показники і мінімуми зростатимуть протягом року. Перше підвищення — з 1 січня. Це передбачено у Законі України «Про Державний бюджет України на 2021 рік» від 15.12.2020 № 1082-IX .

Прожитковий мінімум

Розмір прожиткового мінімуму визначений у статті 7 Закону.

На одну особу в розрахунку на місяць він становить:

- 2189 грн — з 01.01.2021;
- 2294 грн — з 01.07.2021;
- 2393 грн — з 01.12.2021;

Розмір прожиткового мінімуму для основних соціальних і демографічних груп населення

Для кого

Наскільки, *грн*

із 01.01.2021

із 01.07.2021

дітей віком до 6 років

1921

2013

2100

дітей віком від 6 до 18 років

2395

2510

2618

працевдатних осіб

2270

2379

2481

осіб, які втратили працевдатність

1769

1854

1934

Мінімальна заробітна плата

Мінімальна заробітна плата у 2021 році **зростатиме двічі** й становитиме (ст. 8 Закону):

Період

Місячний розмір, *грн*

Погодинний розмір, *грн*

із 1 січня

6000

36,11

із 1 грудня

6500

39,12

Посадовий оклад

Розмір посадового окладу (тарифної ставки) працівника 1-го тарифного розряду за Єдиною тарифною сіткою (ЄТС) встановлено на рівні прожиткового мінімуму для працездатних осіб на 01.01.2021.

Він становить **2270 гривень**.